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JEG YZÖKÖNYVE

Készült: 2022. július 26-án 09.00 órai kezdettel megtartott képviselő-testületi ülésről

Ülés helye: Faluház tárgyalóterme, 2657 Tolmács, Sport utca l.

ÁZ ülés vezetője: Hajnis Ferenc polgármester

Jelen vannak: Hajnis Ferenc
Dósa Istvánné
Gyuricza Gergő

Hámori Imréné
dr. Szabó Leticia Ágnes

polgármester
alpolgármester
képviselő

képviselő

jegyző

Jelen van még: Kiss Zsófia óvodavezető - pályázó

Hajnis Ferenc polgármester:
Köszöntöm a képviselőket és a jelenlévőket. Megállapítom, hogy az 5 fő képviselő-testületi

tagból 4 fó jelen van, így az ülés határozatképes és azt megnyitom.

A jegyzőkönyv hitelesítésére felkérem Hámori Imréné képviselőt.

A jegyzőkönyv hitelesítő személyére tett javaslatot a Képviselő-testület 4 igen szavazat/al
elfogadta.

A képviselő-testület a javasolt napirendet 4 igen szavazattal egyhangúan elfogadta, és az
alábbi napirendet tárgyalja:

Napirend
AKTUÁLIS NAPIRENDEK

l. Tájékoztatás az előző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, eseményekről

Előterjesztő: Hajnis Ferenc polgármester

2. Az avar és kerti hulladék égetéséről szóló 17/2012. (XL29.) önkormányzati rendelet
hatályon kívül helyezése
Előterjesztő: Hajnis Ferenc polgármester

3. Települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó támogatás
Előterjesztő: Hajnis Ferenc polgármester

4. Katasztrófavédelem és tűzoltóság 2021. évi beszámolója
Előterjesztő: Hajnis Ferenc polgármester

5. Óvodavezetői pályázat elbírálása
Előterjesztő: Hajnis Ferenc polgármester



Tolmács Kőzség Önkormányzatának képviselő-testülete

6. Települési óvodáztatási és iskolakezdési támogatás nyújtása
Előterjesztő: Hajnis Ferenc polgármester

812022. (VII. 26.) jegyzőkönyv

7. Szent Lőrinc napi búcsú és falunap szervezése, előkészitése (szóbeli előterjesztés)

Előterjesztő: Hajnis Ferenc polgármester

AKTUÁLIS NAPIRENDEK

I. Tájékoztatás az előző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, eseményekről

Előterjesztő: Hajnis Ferenc polgármester

Hajnis Ferenc polgármester
Nagyon sok mindenről nem tudok beszámolni az elmúlt ülés óta! A szennyvízzel
kapcsolatban aláírtuk a konzorciumi szerződést, ami már meg is érkezett azóta. Az utolsó
információm még mindig az, hogy ősszel kezdődik a beruházás. Nem tudom, lehet, hogy úgy
lesz, mint a Telekom, hogy csúsznak egy évet!
Óvodai - iskolai vizesblokk felújítás. Lehet, hogy lesz pár napos csúszás

Kiss Zsófia óvodavezető

Ez miatt én is aggódom. Lehet, hogy nem tudunk időben nyitni?

Hajnis Ferenc polgármester
Elvileg hétfótől már tudna nyitni az óvoda, mert ha hétvégén kitakarílják, akkor nincs
akadálya! Mondtam a kivítelezőnek, hogy inkább az iskolai mosdót hagyják a végére, de az
már kész van! Az a lényeg, hogy az óvodai mosdó is készen lesz. Alapos munkát végeztek.

Kiss Zsófia óvodavezető

Jó.

Hajnis Ferenc polgármester
Tegnap délután csőngőtt a telefonom, és Holes Imréné hívott, hogy lehetőség van a Kossuth
rádióban bemutatni a településünket. Kétbodonyba a Szilva szombatra fognak kitelepülni, és a
környező településeket bemutatnák, átjönnének Tolmácsra is, beszélhetünk a településünkről,

hagyományainkról, Tolmács történelméről. Pár embert meg is szólaltatnánk, ha valaki
felvállalja ezt. Én ezt jó ötletnek tartom, és beneveztem!
Tegnap érkezett egy kérelem - ezt is csak tájékoztatásként mondom ., hogy a FüveIlő u. II.
szám előtt szeretnének egy kocsibejáról építeni, és a ház előtt lévő vízmosást is megcsinálnák,
amennyiben hozzájárulok. Én megadtam a hozzájárulást, hagy csinálják meg.

A képviselő-testület elfogadja a polgármester tájékoztatását.

2. Az avar és kerti hulladék égetéséról szóló 17/2012. (Xl29.) önkormányzati rendelet
hatályon kívül helyezése

Előterjesztő: Hajnis Ferenc polgármester

Hajnis Ferenc polgármester
Az avarégetéssel kapcsolatban sok mindent nem tudunk tenni, országos szinten is be van
tiltva a tüzelés! Amíg a vészhelyzet tartott polgármesteri hatáskörben volt a döntés, de vége a

2



Tolmács Község Önkormányzatának képviselő-testülete 812022. (VII. 26.) jegyzőkönyv

vészhelyzetnek, és nem tudunk mást tenni! A döntésünket a Kisbíró újságba is bele akarom
tenni kiemelve, hogy mindenki tudjon róla.
Van az ágdarálónk, már ki lett próbálva, azt is beleírom a Kisbíróba, hogy lehet igényelni a
darálást, jelzik felénk és mennek ledarálják, aztán a darálékkal az ingatlan tulajdonos azt
csinál, amit akar! Komposztálja el, vagy szólja szét a kertjébe! Nem azt mondom, hogy pár
gallyért már mennek majd darálni, minimum I m3 jöjjön össze, és mennek az embereink,
ledarálják!

Dósa Istvánné alpolgármester
Akinek nem kellledarálni, azt elviszik?

Hainis Ferenc polgármester
Természetesen! Össze kell kötni, és elviszik zöldhulladékba!

Dósa Istvánné alpolgármester
De a darálékot azt nem viszik el?

Ha;nis Ferenc polgármester
Azt nem! Hova vigyük?

Dósa Istvánné alpolgármester
Ha esetleg valamit le akarunk takarni vele.

Ha;nis Ferenc polgármester
Nem akarunk ilyesmit fólvállalni!

Hámori Imréné képviselő

Azért vannak olyan iratok, amit már nem lehet majd eltüzelni. Azokkal mit csináljunk?

Dósa Istvánné alpolgármester
Fűtési szezonban be kell gyújtani majd vele a kályhába vagy kazánba!

Hámori Imréné képviselő

A szelektívbe is tehetem? Elviszik?

Ha;nis Ferenc polgármester
Igen. A Zöld Híd annak idején a szelektív hulladékot szelektálták, összesajtolták a papírt és a
DCM-be szállították, ahol eltüzelték. Hogy jelenleg ez működik-e, azt nem tudom?!

Hámori Imréné képviselő

Értem!

Ha;nis Ferenc polgármester
Tehát a tüzeléses rendeletünket meg kell szüntetnünk. Egyébként mindenhol megszokták már
az emberek, hogy nem lehet tüzelni!

Hámori Imréné képviselő

Azért már itt sem tüzeltek az emberek állandóan, úgy, mint régen, hogy vágni lehetett a
füstöt!

Dósa Istvánné alpolgármester
Akkor volt gond, amikor vizes volt és meggyújtották!
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Hámori Imréné képviselő

Igen!

További hozzászólás, észrevétel, vélemény, kérdés, javaslat nem volt.

8/2022. (VII. 26.) jegyzőkönyv

Ha;nis Ferenc polgármester lezárta a napirend tárgyalását, és szavazásra tette fel a kérdést:
aki elfogadja, hogy az avar és kerti hulladék égetéséről szóló 17/2012. (XL29.)
őnkormányzati rendelet hatályon kívül helyezzük, kérem, kézfeltartással szavazzon!

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta és
megalkotta a következő rendeletet:

Tolmács Község Önkormányzata képviselő-testületének7/2022.
(VII.26.) önkormányzati rendelete

az avar és kerti hulladék égetéséről szóló rendelet hatályon kívül helyezéséről
(A rendelet ajegyzőkönyv mellékletét képezi.

3. Települési önkormányzatok szociális célú TÜzelőanyag vásárlásához kapcsolódó támogatás
Előterjesztő: Hajnis Ferenc polgármester

Ha;nis Ferenc polgármester
Nyilván az idén is az a dőntés fog születni, hogy pályázzuk meg a szoc. tüzifát. Az
előteIjesztésben úgy szerepel, hogy 16.500 Ft a fa kőbmétere, jelen pillanatban bruttó 37.000
Ft-ért van az erdészetnél fa. Vagy is nincs! Nyáron nem lehet fát kitermelni, majd csak
augusztustól. Ki tudja, hogy ősszel még mennyit fognak emelni! Ugye kőbméterenként 1.000
Ft önerőt kell vállalnunk, plusz a szállítás költségét. Azt nem látjuk előre, hogy hogyan fogják
módositani a pályázati kiirást. A fa jóval drágább lesz, mint tavaly, az a kérdés, hogy
bevállaljuk-e?

Dósa Istvánné alpolgármester
Az őnrész az nem fog változni?

Ha;nis Ferenc polgármester
Biztos, hogy fog. Lehet, hogy 2.000 Ft önrészt kell bevállalnunk.

Dósa Istvánné alpolgármester
Az se olyan vészes! Legalább tudunk adni valamit!

Ha;nis Ferenc polgármester
Az én véleményem is az, hogy vállaljuk be, és javaslom, hogy mind a 42 m3-t! Sokan fognak
fával fűteni az idei télen, és attól függ, hogy mennyit kapunk, lehet, hogy tudunk adni minden
kérelmezőnek 2 m3-t. A határozati javaslatot úgy kellene módosítani, hogy amennyiben
megemelkedik az önrész összege, azt is bevállalja az önkormányzat.

Hámori Imréné képviselő
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J , IO.

812022. (VI/.26.) jegyzőkönyv

dr, Szabó Letícia Agnes jegyző
Akkor annyit írunk bele a határozatba, hogy a szükséges önrészt vállalja az önkormányzat.

Hajnis Ferenc polgármester
Igen.

Gyuricza Gergőképviselő

Most a maximum a 42 m3, ez nem fog változni?

Hajnis Ferenc polgármester
Többet nem fogunk kapni, lehet, hogy még lejjebb fog menni! Most 37.000 Ft volt m3-ere a
fának, de őszre még változni fog, az biztos! Nagy a kereset a tüzifára.

További hozzászólás, észrevétel, vélemény, kérdés, javaslat nem volt.

Hajllis Ferenc polgármester lezárta a napirend tárgyalását, és szavazásra tette fel a kérdést:
aki elfogadja, hogy pályázzunk 42 m3 szociális tüzifára az önrész bevállalásával, kérem,
kézfeltartással szavazzon!

A Képvíselö-testület a települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárlásához
kapcsolódó támogatás napirendet megtárgyalta, és 4 igen szavazattal, ellenszavazat és
tartózkodás nélkül elfogadta és meghozta a következő határozatot:

49/2022, (VII.26.) Képviselő-testületihatározat

Tolmács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogya
Magyarország 2022. évi központi költségvetéséről szóló 2021. évi XC.
törvény 3. melléklet 2.2.1. pontja alapján a települési önkormányzatok
2022. évi szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó
támogatása jogcimen, a belügyminiszter által kiírt pályázat alapján 2022.
évi szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó támogatásra 42 m3

mennyiségü tűzifa vásárlására igényt nyújt be.

A Képviselő-testület nyílatkozik, hogy Tolmács Község Önkormányzata a
pályázati kiírásban előírt feltételeket vállalja, a szociális célú tüzifában
részesülőtől ellenszolgáltatást nem kér, valamint a támogatás
igénybevételéhez szükséges őnrészt a 2022. évi költségvetésben az
üzemeltetési anyagok beszerzése soron, míg a felmerülő szállítási
költségeket a 2022. évi költségvetésben az egyéb szolgáltatás rovaton
tervezett keretösszeg terhére biztosítja.

A Képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy a támogatási igény
benyújtása érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg.

Határidő: 2022. augusztus 31.
Felelős: polgármester
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4. Katasztrófavédelem és tűzoltóság 2021. évi beszámolója
Elő/erjesz/ő: Hajnis Ferenc polgármester

Hajnis Ferenc polgármester
Nemrég érkezett a beszámoló.

Dósa Istvánné alpolgármester
Beszámoltak, elolvastuk.

Hámori Imréné képviselő

Így van!

További hozzászólás, észrevétel, vélemény, kérdés, javaslat nem volt.

8/2022. (VI/.26.) jegyzőkönyv

Hajnis Ferenc polgármester lezárta a napirend tárgyalását, és szavazásra tette fel a kérdést:
aki elfogadja a katasztrófavédelem és a tűzoltóság 2021. évi beszámolóját, kérem,
kézfeltartással szavazzon!

A Képviselő-testület a katasztrófavédelem és tűzoltóság 2021. évi beszámolója napirendet
megtárgyalta, és 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta és
meghozta a kővetkező határozatot:

50/2022. (VII.26.) Képviselő-testületi határozat

Tolmács Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Balassagyarmati
Katasztrófavédelmi Kirendeltség, valamint a Balassagyarmati Hivatásos
Tűzoltó-parancsnokság 2021. évi tevékenységéről szóló beszámolót
elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: -

5. Óvodavezetói pályázat elbirálása
Előterjesztő: Hajnis Ferenc polgármester

Hajnis Ferenc polgármester
Olvastátok az előterjesztést, egy pályázat érkezett.

Hámori Imréné képviselő

Igen.

Dósa Istvánné alpolgármester
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Nagyon örülünk neki, hogy volt foganatja a tavalyi egy éves megbízásnak! Javaslom, hogy az
idén határozatlan idöre bízzuk meg Zsófit az óvoda vezetésével! Örülünk neki, hogy sok
minden változott jó irányban!

Ha;nis Ferenc polgármester
Az biztos, ezt lehet érzékelni! A kinevezés meg van határozva, ha jól tudom öt évre lehet
kinevezni! Nem lehet határozatlan idöre!

Kiss Zsófia óvodavezető- pályázó
Igen, maximum öt évre.

Ha;nis Ferenc polgármester
Javaslom az öt évet! Sarkára állt a vezetö asszony!

Hámori Imréné képviselő

Az én véleményem is ez! Megérett, hogy hosszabb ideig vezesse az intézményt. Gazdája az
intézménynek, és szeretik öt a gyerekek! Olyan ember nincs, aki mindenkinek megfeleljen!
Nagyon tetszett az idei nevelési év lezárása, ott is bebizonyította, hogy mindenféleképpen
alkalmas a vezetésre!

Dósa Istvánné alpolgármester
Eddig talán az volt a baj, hogy egy kicsit többet vállalt, mint, amennyit kellett volna! Be
kellett volna a beosztottak vonni egy kicsit jobban!

Hámori Imréné képviselő

Erröl beszélgettem vele, hogy aki vezetö, annak nagyon sok dolga van, ezért a munkát fel kell
osztani! Mindenki vállaljon magára valamit! Mindenkinek ki kell venni a részét! A másik
óvónéni is szerepeljen a gyerekekkel, ne csak te! Nagyon örülünk, hogy megpályáztad az
állást! Én támogatom, hogy te legyél az óvoda vezetöje! Én most úgy látom, hogy olyanok a
munkatársak, akikkel együtt lehet működni, és csinálják a dolgukat!

Kiss Zsófia óvodavezető- pályázó
Igen!

Gyuricza Gergőképviselő

További jó munkát kívánok!

Kiss Zsófia óvodavezető- pályázó
Köszönöm!

Dósa Istvánné alpolgármester
Ezt megelölegeztűk!

További hozzászólás, észrevétel, vélemény, kérdés, javaslat nem volt.

Ha;nis Ferenc polgármester lezárta a napirend tárgyalását, és szavazásra tette fel a kérdést:
aki elfogadja, hogy az intézmény vezető Kiss Zsófia legyen, kérem, kézfeltartással szavazzon!

A Képviselő-testület az óvodavezetói pályázat elbírálása napirendet megtárgyalta, és 4 igen
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta és meghozta a következő

határozatot:
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5112022. (VII.26.) Képviselő-testületi határozat

812022. (VII. 26.)jegyzőkOnyv

Tohnács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a nemzeti
köznevelésről szóló 2011. évi CXc. törvény (a továbbiakban: Nkt.) 83.§ (2)
bekezdés f) pon~ában meghatározott jogkörében eljárva, a közalkahnazottak
jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 20/A.§ (1) bekezdése alapján a
Tohnácsi Kisbagoly Óvoda óvodavezetői állás betöltésére meghirdetett
pályázatra beérkező pályázatok alapján, a pedagógusok előmeneteli

rendszeréről és a közalkahnazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII.
törvény köznevelési intézményekben történő végrehajtásáról szóló 326/2013.
(VIII.30.) Korm. rendelet (továbbiakban: Korm.rendelet) 22.§ (1)
bekezdésében foglaltaknak megfelelően, Kiss Zsófia pályázót 2022. augusztus 1.
napjától határozott időre, 5 évre 2027. július 31. napjáig - a kinevezés szerinti
munkaköre mellett - megbízza a Tohnácsi Kisbagoly Óvoda óvodavezetői

munkakörének
betöltésével, illetve az óvodavezetői feladatok ellátásával.
Az óvodavezető illetrnényét a közalkahnazottak jogállásáról szóló 1992. évi
XXXIII. törvény, valamint a Korm. rendelet rendelkezései szerint kell
megállapítani.

Határidő:

Felelős:

2022. augusztus 1.
polgármester

Hajnis Ferenc polgármester
Akkor én most kívánok további jó munkát!

Kiss Zsófia óvodavezető- pálvázó
Köszönöm szépen!

6. Települési óvodáztatási és iskolakezdési támogatás nyújtása
Elő/erjesztő: Hajnis Ferenc polgármester

Hajnis Ferenc polgármester
Olvastátok az előterjesztést,ugye a tavalyi szerint készült el. 6.000 Ft volt az óvodásoknak,
8.000 Ft az iskolásoknak, és 10.000 Ft a középiskolásoknak.

Dósa Istvánné alpolgármester
Én ezt megdupláznám, mert évek óta ennyí!

Hajnis Ferenc polgármester
Ez nem igaz, nemrég emeltük!

Dósa Istvánné alpolgármester
Jó, de nem sokkal! Egyébként meg minden emelkedik! Fél iskolatáskára nem elég a 8.000 Ft!
Javaslom, hogy emeljünk a támogatási összegeken!
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Hajnis Ferenc polgármester
Emeljünk rajta, de ne felejtsük el, hogy 8,5 millióba került az iskola és óvoda
vizesblokkjainak felújítása öneröböl! A duplázást kicsit sokallom! Szeptembertöl az
étkeztetés ís nagyon drágulni fog! Látjátok, hogy az élelmíszerek ára eszméletlenül megy fól!
Agyerekétkeztetést ís támogatja az önkonnányzat, ezért a dupla iskolakezdési támogatást
kicsit sokallom ! Nyilván emeljünk! A bevételeink sem úgy folytak be, ahogy számítottunk rá!
Az egyház is be fog nyújtani - valószínüleg - egy kérelmet az I millió forint fólött, mert nem
jön össze a tetöfelújításra az önerö. Nyertek 15 millió forintot, de az már nem lesz elegendö a
felújításra. A lakosokat ís megkeresték, kérték, hogy adakozzon, aki tud. Nem hiszem, hogy
össze fog jönni 5 millió forint a lakosságtól.

Hámori Imréné képviselő

Ettöl fuggetlenül én is azt javaslom, hogy emeljük meg az iskolakezdési támogatást! Most
ingyenes az étkeztetés?

Hajnis Ferenc polgármester
Az óvodásoknak lehet mondani, hogy igen, az iskolában vannak olyan gyerekek, akiknek
csak a fele díjat kell fizetni. Zsófi elmondja!

Kiss Zsófia óvodavezető

Az óvodában a gyerekek 90%-a ingyen étkezik. Azoknak kell fizetni, akiknél az egy före jutó
jövedelem meghaladja a minimálbér 150%-át. A többiekét az önkonnányzat fizeti.
Az iskolában minden gyerek után fizetnek.

Hámori Imréné képviselő

Az iskolaszerek is sokkal drágábbak lettek, valamennyi emelés kellene. Minden drága,
segítenünk kell. Tudom, hogy az önkonnányzat támogatási lehetősége is véges.

Hajnis Ferenc polgármester
Az önkonnányzatnak is sokkal drágább lesz a rezsi költsége. Tudom, hogy több
önkonnányzat a duplája támogatást adja, de ott jóval több az adóbevétel. Sokan nem is tudják,
hogy az önkonnányzat mi mindenhez járul hozzá!

Hámori Imréné képviselő

Zsófika! Én azt javaslom, hogy szülöi értekezleten tájékoztasd a szülőket, hogy az étkezéshez
is hozzájárul az önkonnányzat! Valóban véges az önkormányzat költségvetése is!

Kiss Zsófia óvodavezető

Jó.

Hajnis Ferenc polgármester
Én nem akarom az önkormányzatot mínuszba vinni! Eddig sem voltunk soha mínuszba, ez
után sem szeretném! Majd meglátjuk év vége felé, hogy hogyan alakul a költségvetésünk, és
akkor esetleg tudunk p1uszba adni pénzeket!

Dósa Istvánné alpolgármester
Akkor emeljük meg egy 50%-ka\!

Hajnis Ferenc polgármester
Én azt javaslom, hogy 4.000 Ft-tal emeljük meg mindegyiket! Óvodásoknak legyen 10.000
Ft, iskolásoknak 12.000 Ft és a középiskolásoknak 14.000 Ft.
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Hámori Imréné képviselő

Szerintem ez így jó lesz!

Dósa Istvánné alpolgármester
Szerintem is.

812022. (VII. 26.) jegyzőkilnyv

Gvuricza Gergőképviselő

Szerintem ez igy jobb ís, hogy 4.000 Ft-tal emeljük a kategóriákat, így nem nő a külőnbség. A
kicsiknek nem feltétlenül olcsóbb az iskolakezdés. Ez így szerintem igazságosabb.

További hozzászólás. észrevétel. vélemény. kérdés. javaslat nem volt.

Ha;nis Ferenc polgármester lezárta a napirend tárgyalását, és szavazásra tette fel a kérdést:
aki elfogadja, hogy az óvodáztatási támogatás 10.000 Ft, iskolásoknak 12.000 Ft és a
középiskolásoknak 14.000 Ft legyen, kérem, kézfeltartással szavazzon!

A Képviselő-testület a települési óvodáztatási és iskolakezdési támogatás nyújtása napirendet
megtárgyalta, és 4 igen szavazattai, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta és
meghozta a következő határozatot:

52/2022. (VII.26.) Képviselő-testületi határozat

Tolmács Kőzség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Önkormányzat 2022. évi
kőltségvetésében egyéb nem intézményi ellátások előirányzatán belül települési óvodáztatási
és iskolakezdési támogatás kiadásaira előirányzott összeg terhére óvodáztatási és
iskolakezdési támogatás kifizetését rendeli el.
A képviselő-testület a Tolmács községben lakóhellyel vagy tartózkodási hellyel rendelkező és
életvítelszerűen Tolmács településen élő óvodás, valamint az általános iskolai és középiskolai
oktatási íntézmény nappalí tagozatán tanulóí jogvíszonyban állók szüleí, illetve eltartóí
részére az óvoda-, és iskolakezdéssel kapcsolatos kíadások enyhítésére egyszeri rendkívüli
támogatást nyújt a következők szerint:

- óvodás gyermeket nevelő szülő vagy törvényes képviselő részére gyermekenként
egyszeri 10.000,- Ft;

- az általános iskolai oktatásban részt vevő tanulót nevelő szülő vagy törvényes
képviselő részére gyermekenként egyszeri 12.000,- Ft;

- szak- és középiskola nappali tagozatos oktatásában részt vevő tanulót nevelő szülő

vagy törvényes képviselö részére gyermekenként egyszeri 14.000,- Ft
rendkívüli támogatást nyújt.
Az óvoda- és iskolakezdéshez nyújtott támogatást 2022. szeptember 30-ig lehet kérelmezni az
őnkormányzati hivatalban az erre rendszeresített nyomtatványon, a tanulói jogviszony
igazolásával. A megállapított támogatás 2022. október 31-ig kerül kifizetésre az
Önkormányzat pénztárából.
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a támogatással kapcsolatos hatáskőr

gyakorlására, valamint a támogatás kífizetésére.

Határidő: 2022. október 31.
Felelős: polgármester

7. Szent Lőrinc napi búcsú és falunap szervezése, előkészitése (szóbeli előrerjesztés)

10



Tolmács Község Önkormányzatának képviselö-testülete

Előterjesztő: Hajnis Ferenc polgármester

812022, (VI/26.) jegyz6kDnyv

Hajnis Ferenc polgármester
Évinger Boglárka közösségi ház vezető nem tudott eljőnni, így én rőviden összefoglalom!
Bogi felel mindenért, Vacsorára gulyásleves lesz kenyérrel, ezt 480 Ft/adag áron készíti el
nekünk a beszállítónk, Ki is hozzák, ki is osszák, Nem lesz nagy a költségvetése az idei
falunapnak. Este a Kalyi Jag roma együttes fog fellépni, ők autentikus roma zenét játszanak,
Ez 700,000 Ft-ba fog kerülni. A rétsági férfikórus ingyenesen fog fellépni, és a táncosok is. A
Paramisi társulat a gyerekeknek készít előadást. Csabuda Péter a Kalyi Jag után szolgáltatja a
zenét az utcabálhoz. Természetesen lesz kirakodóvásár is, de az idén kicsit lájtosabbra fogjuk.

Dósa Istvánné alpolgármester
Tüzijáték nélkül!

Hajnis Ferenc polgármester
Így van, nem lesz tüzijáték! Nagy vonalakban ennyi! A plakátot láttátok, gondolom.

Hámori Imréné képviselő

Jó lesz!

További hozzászólás, észrevétel, vélemény. kérdés, javaslat nem volt.

További hozzászólás és napirend nem volt, a polgármester megköszönte a jelenlétet és az
ülést lezárta,

K,m.f.

Ajegyzőkönyv hiteles.

* *l'olmá~"

dr. SzabóLlÁgnes
jegyző

J€o~~~lJ
Hámori Imréné

képviselő
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